

8 Days 天 6 Nights 晚

运通假期
CETT Holiday

TOUR CODE : MU 7CJU

中國東方航空
CHINA EASTERN

Seoul . Jeju Island . Nami Island . Mt.Sorak
Peak Island . Everland . Daegwallyeong Ranch
首尔. 济州岛. 南怡岛. 雪岳山
温泉水世界. 爱堡乐园. 大美岭农场



- * 玩转爱堡乐园, 体验惊险刺激的游乐项目
- * 参加泡菜腌制课程, 亲手DIY美味韩式泡菜; 免费穿上韩服拍照留念
- * N Seoul Tower + Love Locks
- * 游览汝夷岛, 发掘樱花无限魅力
- * 来着星星的你拍摄场地——小法兰村
- * 乘船至南怡岛, 韩剧《冬季恋歌》男女堕入爱河的外景拍摄地
- * 畅游浪漫唯美的济州岛; 探访泰迪熊博物馆, 参观精致又逗趣
- * 品韩式风味: 人参鲍鱼炖鸡汤、铁板炒肉、韩式烧烤任吃、黑猪烧烤等等...
- * 乘搭中国东方航空, 进济州岛, 出首尔, 不走回头路, 轻松享受!!

Day 01 Kuala Lumpur ~ Shanghai

- Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your overnight flight to South Korea via Shanghai.

Day 02 Arrival Shanghai ~ Jeju Island (D)

- Arrival Shanghai Pudong International Airport in the early morning and take a direct flight to Jeju Island, South Korea.
- Upon arrival Jeju International Airport, meet and greet by local guide.
- Proceed to **Yongduam Rock** or "Dragon Head Rock", an unusual lava formation that look like a roaring dragon rising from the sea into the sky.
- Visit **Mysterious Road**, experience the strange phenomenon of going uphill when your vehicle's engine is turned off.
- Shopping at **Tapdong Shopping street**.

Day 03 Jeju Island (B/L/D)

- Visit the **Seongsan Sunrise Peak**, where you can enjoy the spectacular natural surroundings.
- Explore **Seongeup Folk Village**, a folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- **3D Art Trick Museum**, a great place to interact with the art with your camera or willing participants. Take classic pieces of art, change them a bit, then encourage people to trick the eye.
- To **Jeju Glass Castle**, is a glass art theme park featuring an exhibition hall, garden and models and models all made entirely out of glass.
- Visit the **Teseum (Teddy Bear Safari)**.

Day 04 Jeju Island ~ Seoul ~ Nami Island~ Mt Sorak (B/L/D)

- Transfer to the domestic airport for your flight back to Seoul.
- **Petite France**
- Proceed to enjoy a boat ride to **Nami Island**, the filming site of the popular Korean drama serial, "Winter Sonata".
- Proceed to **Daepohang**, a bustling port with the freshest raw fish restaurants and a thriving live fish market.

Day 05 Mt. Sorak ~ PyeongChang (B/L/D)

- Visit **Mt Sorak National Park**, one of Korea's most beautiful mountains and the best spot to admire cherry blossoms in spring and maple leaves in autumn.
- Visit **Sinhung Temple**, which reflects the harmonization of nature and music.
- Ascend to the summit by cable car (subject to weather conditions). Walk up to the impressive **Kwengumseong Fortress** which commands an excellent view of the Outer Sorak region.
- **Daegwallyeong Sheep Ranch** (experience DIY cheese)
- Visit with numerous hot springs and amusement facilities which are open year round at **Peak Island Water Park & Spa**. It has a Unique Mediterranean-style interior design. (Please bring along own swimsuit & cap).

Day 06 PyeongChang ~ Seoul (B/- /D)

- Proceed to **Everland (Free Pass Ticket)**, a full-filled theme park to enjoy thrilling rides and a galore of lively entertainment.
- Visit **Ruyi Island** for cherry blossoms festival (**only for Cherry Blossoms season**) – **subject to weather conditions**
- Shopping at **Dongdaemum Market**, the largest wholesale and retail shopping district in Korea.

Day 07 Seoul (B/L/D)

- Visit the majestic **Gyeongbok Palace**, was built in 1394 as the main and largest palace during the Joseon Dynasty.
- Drive by the **Presidential Blue House**, the Korean President's residence.
- Stop by the **Ginseng Outlet, Amethyst Factory, Cordyceps shop** and **Cosmetic Shop**.
- Enjoy a **Kimchi-making Session** where you can learn how to make delicious kimchi. You can also take a souvenir photo of yourself dressed in a traditional Korean Costume.
- N Seoul Tower (**inclusive lift ticket**) + Love Locks
- Shopping at **Myeondong**, a major shopping district lined with quality branded goods shops.
- Enjoy Pang Show + DIY Bread-Baking + Han River Cruise 观赏“韩国面包秀”+ 体验DIY烤面包 + 汉江游览船

[If unforeseen reason caused, alternative to other Show 如特别事故未能观赏, 将以其它表演代替]

Day 08 Seoul ~Incheon ~ Kuala Lumpur (B)

- Proceed to a **Local Food Product Shop** for purchasing some authentic Korean local products.
- Transfer to Incheon International Airport for your flight back home via Shanghai.

Remarks : Only Chinese speaking guide provide. English speaking guide can be arranged for private group at additional RM120/ pax. We serve Chinese and Korean meals for the series group.

第一天 吉隆坡 ~ 上海

- 集合于吉隆坡国际机场，然后搭乘中国东方航空夜班机经上海飞往韩国。

第二天 抵达上海 ~ 济州岛 (晚餐)

- 早上抵达上海浦东国际机场后，转机前往韩国，济州岛。
- 抵达济州岛国际机场后，由当地导游接待。
- 游览**龙头岩**，是济州岛上火山熔岩构成的一个奇景，恰如一头怒孔咆哮的巨龙自海中腾飞上天。
- 在**神奇之路**上，可亲身体验把车子引关掉，却能上山坡的奇特经历。
- 前往 **Tapdong shopping Arcade** 购物。

第三天 济州岛 (早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 游览**城山日出峰**，登封眺望非常壮观，景色美不胜收，令人叹为观止。
- 参观**城邑民俗村**，一个展示传统村庄的民俗村和历史博物馆。
- **3D 立体博物馆**，有趣的照片画面，考验您的视力，让您难分是真是假。
- 前往**玻璃城堡**，韩国首个以玻璃为主题而建成的艺术博物馆，分室内及室外 6 大主题馆。
- 续往**泰迪熊野生博物馆**。

第四天 济州岛 ~ 首尔 ~ 南怡岛 ~ 雪岳山 (早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 乘搭国内航班飞返首尔。
- 小法兰村 **<来之星星的你拍摄场地>**
- 乘船到**南怡岛**，韩剧《冬季恋歌》的外景拍摄地点。漫步于罗曼帝克的林荫道，参观剧情介绍和不同的拍摄地点。
- 游览喧闹的**大浦港海鲜市场**，这里的餐馆为食客提供最新鲜的生鱼。

第五天 雪岳山 ~ 平昌 (早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 畅游**雪岳山**，浏览不计其数的山谷，以及随着春夏秋冬四季变化的绮丽景致。
- 续往将自然和音乐融为一体的**新兴寺**。
- 搭乘长达 1.2 公里空中缆车前往**权金城**（由气候而定），可以一眼了望雪岳山的美丽风景。
- **大关岭农场**（体验 DIY 奶酪）。
- 游览**温泉水世界乐园**，各有室内游泳池，水疗 SPA，露天温泉，室内温泉，温泉内富含人参汤，野天风汤，美容敷泥及蒸气室芦荟之不同品味任君选择，丰润皮肤的亮丽光滑，让各位享受泡汤温泉之乐（请自备泳衣及泳帽）。

第六天 平昌 ~ 首尔 (早餐 / - / 晚餐)

- 前往**爱堡乐园 (自由卷)**，在此有紧张刺激的过山车与诸多惊险的玩意儿。享用巴士参观野生动物园，和动物近距离接触。还可欣赏到精彩的表演。
- 游览**汝夷岛**，让你发掘樱花的魅力无穷（只限樱花季节） - （由气候而定）
- 送往**东大门市场**购物，韩国最大的批发与零售商业购物区。

第七天 首尔 (早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 参观**景福宫**，是一座建于 1394 年的朝鲜王朝宫殿。
- 途径**青瓦台**，韩国总统府
- 参观**人参卖局**，紫水晶工厂，护肝宝专卖店和韩国化妆品。
- 前往利川**泡菜工厂**，这里不但可以亲手制作韩国的泡菜，还可**免费穿上韩服拍照留念**。（特别赠送人参养颜牛奶汁一杯）
- 首尔塔 **(含电梯卷)** + 爱情锁墙
- 前往**明洞**购物街，位于首尔市中心的明洞，是韩国潮流的指标，服装店和精品店都集中在这里。
- 可观赏“**韩国面包秀**”+体验 DIY 烤面包+汉江游览船。【如特别事故未能观赏，将以其他表演代替】

第八天 首尔 ~ 仁川 ~ 吉隆坡 (早餐)

- 送往土产店购买一些道地的韩国土特产。
- 送往仁川国际机场乘搭航班经上海返回温暖的家。

备注：团体只安排中文导游。英文导游只提供于独立团，并额外收费 RM120/人。全程提供中韩式餐食。

Hotel 酒店



| | |
|------------------------|-------------------------------------|
| Jeju Island 济州岛 | : Oriental Hotel / SML (Local 4*) |
| PyeongChang 平昌 | : Yongpyong Resort / SML (Local 5*) |
| Mt. Sorak 雪岳山 | : Daemyung Resort / SML (Local 4*) |
| Seoul 首尔 | : Capital Hotel / SML (Local 4*) |

Special Flavor

风味



Abalone porridge 济州特有鲍鱼粥, Mackel Fish 青花鱼定食风味餐, Black Pork Bulgogi 济州黑毛猪烤肉大餐, Seafood buffet 海鲜自助大餐, Mushroom Steamboat 什锦香菇肉片火锅
Pork + Squid Bulgogi 韩式炖鱿鱼+五花肉, Seafood Steamboat 海鲜风味火锅+季节小菜,
Chicken Dakgalbi 春川铁板鸡排+辣炒年糕+金玉炒饭, Korean BBQ 哈韩正宗炭烤烧肉
Ginseng Chicken Soup 人参鸡+香浓鸡汤+长寿面+人参酒+季节小菜 Shabu- Shabu+Bibimbap
韩式涮涮肉片锅+石头锅拌饭

Optional Tour 自费项目

Jeju Island 济州岛 - Submarine 乘坐潜水艇 : 50,000 won for Adult / 50,000 won for Child

Tour Fare 团费：

Departure 出发日期：

- **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket , Entrance Fees & Local Tourist Guide .
行程上之酒店、膳食、交通接送、国际机票、观光点门票及导游。
- **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , Korea Airport Tax , Korea Domestic Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Local Tour Guide & Driver Tipping .
吉隆坡出境机场税、中国出境机场税、韩国出境机场税和内陆机场税、航空保险费、燃油税、导游与司机小费。

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Is Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

UPDATE ON : 08/11/2014